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Zápis č. 05/2016 z  jednání Místní komise Štěpnice ze dne 16.05.2016 
 

Přítomni: Mgr. Martykánová, PhDr. Brázda, Mgr. Čoupek, PhD., Bc. Dostálek, 
Mgr. Pavlicová, p. Prachman, p. Střelcová, Bc. Víchová 
 
Omluven: p. Dobeš 
 
Hosté:  
RNDr. Jaroslav Bičan, referent útvaru městského architekta 
Bc. Dušan Pavlíček, referent odboru správy majetku města 
Ing. Martin Ševčík, referent útvaru městského architekta 
 
Zahájení:  15:30 hod. 
Ukončení: 18:05 hod. 
 
Programu jednání: 

1. Zahájení jednání, schválení programu 
2. Revitalizace sídliště Štěpnice – účast RNDr. Jaroslav Bičan (útvar městského 

architekta) 
3. Projednání záležitostí týkající se odboru SMM – účast Bc. Dušan Pavlíček 
4. Návrh zadání Územního plánu Uherské Hradiště – účast Ing. Martin Ševčík (útvar 

městského architekta) 
5. Kontrola zápisu z jednání MK Štěpnice 11.04.2016 
6. Diskuze, různé 
7. Závěr 

 
 
1. Zahájení 
 
Předsedkyně MK zahájila jednání v 15:30 hod., program jednání byl schválen jednohlasně.  
 
2. Revitalizace sídliště Štěpnice 

 
RNDr. Bičan objasnil členům MK důvod zpracování architektonicko-urbanistické studie 
revitalizace sídliště Štěpnice. Studie byla měla řešit symbiózu zpevněných ploch, 
parkovacích ploch a veřejné zeleně. Zpracovaná studie bude sloužit jako projektový základ 
pro podání žádostí o dotace na revitalizaci veřejné zeleně z operačního programu životního 
prostředí (předpoklad podzim 2016) a na revitalizaci panelových sídlišť z programu 
Ministerstva pro místní rozvoj (předpoklad jaro 2017). 
První veřejné setkání k nově vznikajícímu projektu revitalizace sídliště se uskutečnilo 
12. května. Setkání mělo dvě části - moderovanou procházku po sídlišti a veřejné setkání 
v ZŠ Za Alejí. S návrhem architektonicko-urbanistické studie revitalizace sídliště Štěpnice se 
budou občané moci seznámit na dalším Veřejném projednání ve středu 22. června 2016, od 
17:00, ve školní jídelně Základní školy Za Alejí, do konce července 2016 bude pak studie 
dokončena. 
  
3. Projednání záležitostí týkající se odboru SMM 
 
1/5/16/ŠT – realizace oprav a rekonstrukcí chodníků v lokalitě Štěpnice – ÚMA byl požádán 
o stanovisko k plánovaným akcím na sídlišti Štěpnice z hlediska připravované 
architektonicko-urbanistické studie, na které MK Štěpnice poskytla z rozpočtu finanční 
prostředky (jaký je časový horizont úprav sídliště dle zpracovávané koncepce, případně zda 
jde o zásadní kolizi navržených aktuálních projektů s koncepcí, tedy zda je důvod opravy 
a rekonstrukci zastavit a vyčkat na řešení dle koncepce). 
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Jedná se o akce: oprava chodníku od vchodu č.p. 1048 k NS, oprava chodníku navazujícího 
na rekonstruovanou část k bloku č. 1 a oprava chodníku podél NS z ul. Zahradní + 
vybudování bezpečnostního prvku a veřejného osvětlení. 
 
Závěr: MK Štěpnice se domnívá, že se jedná o opravy, které buď navazují na již 
zrekonstruované úseky nebo se přímo nedotýkají plochy před NS, která by měla být studií 
zásadně řešena. Proto MK Štěpnice doporučuje pokračovat v přípravách těchto akcí. 
Zástupcem MK Štěpnice v komisi pro posouzení nabídek veřejné zakázky bude pan 
František Prachman. 
 
4. Návrh zadání Územního plánu Uherské Hradiště 
 
Ing. Ševčík uvedl, že plocha území Štěpnic a Mojmíru je stabilizovaná. Území opuštěné části 
nemocnice řeší regulační plán RP1 - Nemocnice, z důvodu potřeby budování nových 
parkovacích míst byla zpracována ÚS1 Štěpnice. 
V zadání ÚP se částí Štěpnic a Mojmíru týkají konkrétně požadavky: 

- posunutí návrhu na lávku přes Moravu ve Štěpnicích z důvodu kolize trasy VN 
- Řešení komunikačního propojení mezi ul. Stará Tenice a Revoluční potvrdí-li 

jeho vhodnost Generel dopravy, 
- zohlednit a zapracovat výsledky ÚS1 Štěpnice, 
- reagovat na poznatky z připravovaného regulačního plánu RP1 – Nemocnice, 
- vymezit plochu pro dopravní napojení západního sektoru města UH 

a Uherskohradišťské nemocnice na silnici I/50. 
Závěr: MK Štěpnice bere informace k návrhu zadání Územního plánu Uherské Hradiště na 
vědomí. 

 
5. Kontrola zápisu ze dne 11.04.2016 
 
2/1/15/ŠT – využití centrálního parkoviště Uherskohradišťské nemocnice pro obyvatele 
sídliště Štěpnice – MK navrhuje vyvolat jednání vedení města s vedením nemocnice 
k možnosti bezplatného využívání parkoviště ve večerních a nočních hodinách obyvateli 
sídliště Štěpnice. 
Ing. Procházka informoval, že vedení nemocnice je ochotno umožnit parkování obyvatelům 
Štěpnic prostřednictvím parkovacích karet, má jen obavu, že auta ráno neodjedou, parkovací 
místa zůstanou obsazena a návštěvníci nemocnice nebudou mít kde parkovat.  
- stanovisko (návrh) odboru SMM k možnému nastavení parkování, vč. sankcí – odbor 

SMM navrhuje vydat prozatím 20 parkovacích karet, bezplatné parkování pro obyvatele 
Štěpnic ponechat pondělí až pátek od 17. hod. do 07. hod., soboty, neděle a svátky celý 
den, pokud auta zůstanou na parkovišti parkovat mimo uvedenou dobu, bude jim 
účtována dvojnásobná sazba běžného parkovného. 
Za MK Štěpnice se jednání se zástupci nemocnice zúčastní PhDr. Brázda a p. 
Prachman. 

Na jednání dne 9.5.2016 bylo dohodnuto vydání 20 karet. Vedení nemocnice prověří u 
dodavatele možnost rozdílného nastavení karet v pracovní dny, o víkendech a svátcích. MK 
Štěpnice bude o výsledku informována. 
 
5/1/16/ŠT – veřejné osvětlení na sídlišti Štěpnice – v některých místech je osvětlení 
nedostatečné (např. plocha před NS, chodník podél NS), příp. jsou místy sloupy VO 
umístěny mezi stromy (např. u domu č. p. 1138), čímž neplní svou funkci.  
MK Štěpnice navrhuje z důvodu lepšího osvětlení prostoru před NS instalaci ledkových pásů 
do podloubí budovy (např. podél výkladů prodejny Albert).  
Odpověď SMM: V podloubí samotném i na části podél objektu č.p. 1156 (od pošty k lékárně) 
jsou umístěny světla s pohybovými čidly. Na základě rozhodnutí odboru byl správce objektu 
požádán o nacenění a doplnění stejného typu osvětlení i na části budovy podél obchodu 
AHOLD. 
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4/2/16/ŠT – popelnice na trávě u trafostanice (objekt č. p. 1171) za domem č. p. 1108 – 
1110, žádost o přemístění.  
Odpověď SMM: Jelikož je velká pravděpodobnost, že v předmětném místě vedou inženýrské 
sítě, není možno zde vybudovat stání pro kontejnery. Řešením by bylo položení dlaždic, 
které by stávající místo zpevnily a v případě nutnosti by nebyl problém je odstranit. 
Závěr: MK Štěpnice žádá alespoň o položení dlaždic pod kontejnery.  
Odpověď SMM: Plocha pod kontejnery byla upravena (zpevněna). 
 
1/3/16/ŠT – žádost o vyčíslení finančních nákladů na opravu prostoru a komunikace 
u trafostanice objekt č. p. 1171, vč. vybudování ohrádky pro nádoby na odpad.  
Odpověď SMM: Odhad nákladů na úpravu vymezené plochy činí cca 1,9mil. Kč s DPH. 
Cena zahrnuje PD pro stavební povolení a realizaci stavby, rekonstrukci příjezdové 
komunikace (od páteřního chodníku), rekonstrukci a rozšíření stávající plochy u MŠ 
s vybudováním 15 - 18 parkovacích míst (nelze vyloučit redukci vzrostlé zeleně), vytvoření 
stání na kontejnery, rekonstrukci chodníku mezi řešenou plochou a chodníkem podél 
bytového domu č. p. 1113 - 1114. 
MK žádá o vyčíslení nákladů na opravu povrchu stávající plochy bez jejího rozšíření – 
podnět SMM. 
 
4/3/16/ŠT – žádost o vybudování ohrádky pro umístění nádob na odpad v místě stávajícího 
umístění kontejnerů u vchodu č. p. 1104, doplnění nádob na plast, papír a sklo a odstranění 
klepače (podnět p. Romana Taťáka).  
Odpověď SMM: Bylo zadáno odstranění klepače. Z hlediska zajištění bezpečnosti silničního 
provozu není stávající umístění nádob na komunální odpad vhodné. Je omezen výhled řidiče 
vyjíždějícího z parkovacích míst. Případné doplnění ohrádky v daném místě by situaci ještě 
zhoršilo.   
MK Štěpnice žádá ještě jednou o posouzení podnětu, doporučuje využití stávající plochy, ale 
posunutí ohrádky pro kontejnery dále od komunikace – podnět SMM. 
 
8/3/16/ŠT – žádost o opravu chodníku vedoucího podél Domova pro seniory k autobusové 
zastávce (alespoň vyspravení nejhorších úseků).  
Odpověď SMM: Byl prověřen stav chodníku v rámci prohlídky komunikací za účelem oprav 
výtluků. Chodník nevykazuje závažné defekty, které by byly řešitelné lokální opravou. Je 
vhodné řešit jeho celkový stavební stav novým předlážděním, obdobně jak na druhé straně 
vozovky.   
 
1/4/16/ŠT – nové kamerové body na Mojmíru (křižovatka ul. Revoluční, Husova) a ve 
Štěpnicích (poblíž restaurace Masaro) – zda je plánováno a technicky možné v rámci 
digitalizace kamerového systému rozšíření do těchto lokalit – podnět MP. 
MK Štěpnice uvažuje o poskytnutí finančních prostředků na zakoupení kamer z rozpočtu MK. 
 
2/4/16/ŠT – odstavená nepojízdná vozidla: 
- Wartburg 8B5 3325 u domu č.p. 1158 
- stříbrný Ford na parkovišti u domu č.p. 1163 
- modrý kombi 2Z8 3271 na ul. Prokopa Holého u domu č.p. 738 
Odpověď MP: Co se týká uvedených vozidel, které jsou delší dobu odstaveny na místních či 
účelových komunikacích ve vlastnictví města UH, tak ani jedno z těchto vozidel nenaplňuje 
definici vraku vozidla, jak je uvedena v novelizaci zákona 13/1997 Sb. o pozemních 
komunikacích.   
Všechna vozidla uvedená v podnětu jsou opatřena registračními značkami a MP dále 
prověří, zda mají platné zákonné pojištění odpovědnosti, a to přes Kancelář pojistitelů.  
Odpověď SMM: Otázku odstraňování autovraků řeší novela zákona č. 13/1997 Sb., 
o pozemních komunikacích, dle které je za vrak možné považovat pouze vozidlo, které je pro 
závady v technickém stavu zjevně technicky nezpůsobilé k provozu na pozemních 
komunikacích a obnovení způsobilosti by si vyžádalo výměnu, doplnění nebo opravu 
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podstatných částí mechanismu nebo konstrukce silničního vozidla. Za vrak nelze označit 
pouze dlouhodobě odstavené vozidlo na parkovišti. Parametry vraku například nesplňuje 
uvedený Citroen kombi s RZ 2Z8 3271, na který jsme byli již dříve upozorněni. Další 
uvedené vozidla budou prověřeny a v případě splnění parametrů vraku řešeny.  
 
3/4/16/ŠT – auta parkující ve spojnici chodníku a vozovky, především na parkovištích před 
vchody bytových domů. Chodci musejí obcházet vozidlo po trávě. Žádost o provádění 
častějších kontrol – podnět MP. 
 
7/4/16/ŠT – vyznačení přechodu pro chodce na ul. Husova u MŠ (před rekonstrukcí ulice 
Husova byl přechod vyznačený) – dotaz, zda se plánuje vyznačení přechodu vodorovným 
dopravním značením.   
Odpověď SMM: V rámci zpracování projektu rekonstrukce chodníků v ul. Husova byly 
navrženy polohy přechodů pro chodce a míst pro přecházení, které byly optimalizovány dle 
platných norem a technických podmínek. Projekt byl schválen a zrealizován bez uvedeného 
přechodu. S jeho dodatečnou realizací nepočítáme, protože by nebyla možná bez 
stavebního zásahu do nově zrekonstruovaných chodníků.  
Z hlediska bezpečnosti chodců je v tomto místě lépe ponechat místo pro přecházení, kdy 
chodec musí být obezřetnější a dát přednost přijíždějícím vozidlům. Jedná se o kolizní místo.   
 
8/4/16/ŠT – přechod pro chodce na ul. J. E. Purkyně – chodci přecházejí vozovku 
z parkoviště po přejezdu pro cyklisty u podjezdu. MK Štěpnice žádá o zvážení možnosti 
vytvoření (vyznačení přechodu) poblíž nákladové brány nemocnice.  
Odpověď SMM: Přechod pro chodce lze zřídit pouze tam, kde je zajištěna návaznost na 
chodník, což v blízkosti nákladní brány do nemocnice není možné, protože zde souběžně 
s vozovkou nevede oboustranný chodník.  
 
6. Diskuze, různé 
 
2/5/16/ŠT – dětské hřiště v ul. Za Alejí u ZŠ – na jednom hracím prvku chybí dřevěná 
kulatina, žádost o výměnu (příp. částečnou opravu) plotu a branky – podnět SMM. 
 
3/5/16/ŠT – provoz na komunikaci u MŠ Husova – nedodržování rychlosti i přes zvýšený 
pohyb dětí, žádost o častější kontroly MP – podnět MP. 
 
4/5/16/ŠT – jízda vozidel v protisměru v nově opravené části ul. Jana Žižky – žádost o 
provádění kontrol – podnět MP. 
 
5/5/16/ŠT – častější sekání trávy v ul. Jana Žižky – tráva je přerostlá, hůře se mulčuje 
sekačkou, bude zahnívat a znečišťovat chodníky – podnět SMM. 
 
6/5/16/ŠT – travnaté plochy podél chodníků v ul. Husova – plochy jsou propadlé 
s nekvalitním podkladem (písek, štěrk) – žádost o navezení kvalitní půdy, zkypření a zasetí 
trávy – podnět SMM. 
 
7/5/16/ŠT – odplevelení povodňové hráze – žádost o častější údržbu prostoru – podnět 
SMM. 
 
8/5/16/ŠT – prostor pro volné pobíhání psů u SOU – místo není označeno, dotaz, zda toto 
místo stále slouží k tomuto účelu – dotaz SMM. 
 
9/5/16/ŠT – útulek pro opuštěné psy – dotaz, zda město plánuje na území města otevřít 
takové zařízení – dotaz SMM. 
 
10/5/16/ŠT – pracovníci na VPP – dotaz, jak probíhá organizace jejich práce – podnět SMM. 
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11/5/16/ŠT – převod (pronájem) pozemků v Kunovském lese – dotaz, jak dále probíhají 
jednání s Lesy ČR – podnět SMM. 
 
12/5/16/ŠT – odpočívadla v Kunovském lese – scházejí se zde méně přizpůsobiví lidé, 
konzumují alkohol, vulgárně pokřikují na kolemjdoucí, žádost o častější kontrolu MP – 
podnět MP. 
 
13/5/16/ŠT – čištění kontejnerů na bio-odpad – dotaz, zda bude provedeno, příp. kdy bude 
zahájeno – podnět SMM. 
 
14/5/16/ŠT – plán práce MK Štěpnice na 2. pololetí 2016 
 

• 12.09.2016 
• 10.10.2016 
• 07.11.2016 
• 12.12.2016 

 
 
 
 
Další jednání komise se uskuteční dne 20.06.2016 v 16:00 hod. v Galerii Slováckého muzea.  
 
Zapsala: Martina Hadašová 
 
 
Ověřila: Mgr. Marie Martykánová, předsedkyně komise  


